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Protokół nr LX/18
z sesji Rady Miasta Kędzierzyn-Koźle

odbytej w dniu 23 lipca 2018 r.

Sesja rozpoczęła się o godz. 16:00 i trwała do godz. 16:45. Obrady sesji odbyły się w sali
obrad Urzędu Miasta Kędzierzyn-Koźle przy ul. Grzegorza Piramowicza 32 w Kędzierzynie-
Koźlu (pokój nr 229).Obrady prowadziła Ewa Czubek, wiceprzewodnicząca Rady Miasta.

LX sesja Rady Miasta została zwołana na wniosek prezydenta miasta, w trybie art. 20
ust. 3 ustawy z dnia 8 marca 1990r. o samorządzie gminnym.

Ad 1.
Otwarcia sesji dokonała wiceprzewodnicząca Rady Miasta Kędzierzyn-Koźle Ewa
Czubek. Po przywitaniu wszystkich obecnych poinformowała, że obrady Rady są
prawomocne – w chwili stwierdzania prawomocności sesji uczestniczyło w niej 14
radnych. Łącznie obecnych było 14 radnych. Nieobecni na sesji byli Agnieszka
Iłowska, Andrzej Kopeć, Beata Łobodzińska, Hubert Majnusz, Dorota Mrówka, Ewa
Odulińska, Przemysław Pawlik, Adam Sadłowski, Dorota Zasłonka (lista obecności
radnych w załączeniu do protokołu).

Wiceprzewodnicząca Rady Miasta Ewa Czubek zaproponowała uzupełnienie
porządku obrad o:
- projekt uchwały zmieniającej uchwałę w sprawie uchwalenia wieloletniej prognozy

finansowej na lata 2018-2032;
- projekt uchwały zmieniającej uchwałę w sprawie udzielenia pomocy rzeczowej

Powiatowi Kędzierzyńsko-Kozielskiemu.

Następnie Ryszard Masalski zaproponował poszerzenie porządku obrad o punkt
pn. Bieżąca informacja o kontroli w sprawie wyboru dyrektora Przedszkola
Publicznego nr 17 w Kłodnicy. Jako uzasadnienie wskazał, iż chciałby się podzielić
swoimi przemyśleniami w niniejszej sprawie. Mając na uwadze powyższe poprosił
panią prezydent o ww.

Prezydent Miasta Sabina Nowosielska poinformowała, że nie wyraża zgody.

Następnie wiceprzewodnicząca obrad Ewa Czubek poddała pod głosowanie
poszerzenie porządku obrad o projekt uchwały zmieniającej uchwałę w sprawie
uchwalenia wieloletniej prognozy finansowej na lata 2018-2032 oraz o projekt
uchwały zmieniającej uchwałę w sprawie udzielenia pomocy rzeczowej Powiatowi
Kędzierzyńsko-Kozielskiemu.

Wyniki głosowania
ZA: 14, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 9

Wyniki imienne:
ZA (14)
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Sylwia Artuna, Ewa Czubek, Katarzyna Dysarz, Andrzej Kopacki, Ryszard Masalski,
Grzegorz Mateja, Halina Mińczuk, Michał Nowak, Adam Oczoś, Rafał Olejnik,
Grażyna Radka, Witold Rusak, Tomasz Scheller, Elżbieta Setnicka
NIEOBECNI (9)
Agnieszka Iłowska, Andrzej Kopeć, Beata Łobodzińska, Hubert Majnusz, Dorota
Mrówka, Ewa Odulińska, Przemysław Pawlik, Adam Sadłowski, Dorota Zasłonka

Porządek obrad LX sesji Rady Miasta Kędzierzyn-Koźle przedstawia się
następująco:

1. Otwarcie sesji i stwierdzenie prawomocności obrad.
2. Podjęcie uchwał:

1) zmieniającej uchwałę w sprawie ustalenia wynagrodzenia Prezydenta Miasta
Kędzierzyn-Koźle Sabiny Nowosielskiej;

2) w sprawie zmian w budżecie miasta na rok 2018 wraz z autopoprawką;
3) zmieniającej uchwałę w sprawie uchwalenia wieloletniej prognozy finansowej na

lata 2018-2032;
4) zmieniającej uchwałę w sprawie udzielenia pomocy rzeczowej Powiatowi

Kędzierzyńsko-Kozielskiemu.
3. Zakończenie obrad.

Ad 2.
1) Podjęcie uchwały zmieniającej uchwałę w sprawie ustalenia wynagrodzenia

Prezydenta Miasta Kędzierzyn-Koźle Sabiny Nowosielskiej;

Sekretarz Miasta Zbigniew Romanowicz poinformował, że zamysłem zmiany
rozporządzenia w sprawie zasad wynagradzania pracowników samorządowych z dnia
15 maja 2018 r. było wymuszenie na organach stanowiących gmin, powiatów
i województw wydania takich aktów które od 1 lipca wprowadziłyby obniżenie
wynagrodzenia zasadniczego o około 20 % prezydentów, burmistrzów, wójtów,
starostów oraz marszałków województw. Ocena prawna i ocena zawartości
merytorycznej tegoż rozporządzenia została dokonana na ostatniej sesji. Prezydent
Miast mając na względzie fakt, iż Wojewoda Opolski podejmuje określone czynności
związane z zawiadomieniem organów kontroli Regionalnej Izby Obrachunkowej
o podejrzeniu popełnienia czynu który może nosić znamiona naruszenia dyscypliny
finansów publicznych, proponuje aby jednak rozszerzyć płaszczyznę ewentualnej
weryfikacji zasadności lub niezasadności wprowadzenia obniżenia wynagrodzenia
w trybie wymuszonym rozporządzeniem. Zasadnym zatem jest podjęcie uchwały
w brzmieniu zaproponowanym z datą wejścia w życie z dniem 1 listopada.

Ewa Czubek zwróciła uwagę, iż na poprzedniej sesji ww. argumentu również były
zawarte w przedstawionej opinii prawnej. Podkreślano, że jest to obarczone takim
ryzykiem. Zwróciła uwagę na pismo wojewody które wpłynęło w tej sprawie.
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Zbigniew Romanowicz wyjaśnił, że pismo wojewody jest datowane na dzień 19 lipca,
natomiast wniosek o zwołanie sesji Prezydent Miasta złożył kilka dni wcześniej.
Działania podjęte przez Wojewodę były do przewidzenia. Zwrócił uwagę, że analizują
także na bieżąco wszystkie optymalne możliwości rozwiązania sporu powstałego na
tle wadliwego trybu wprowadzania rozporządzenia w sprawie zasad wynagradzania
pracowników samorządowych

Ryszard Masalski przypomniał, że w dniu 5 lipca 2018 r. Prezydent Miasta przedłożył
projekt uchwały zmieniające jego wynagrodzenie, tj. dostosowujące stawkę
wynagrodzenia do aktualnie obowiązujących widełek płacowych ustalonych
w rozporządzeniu Radę Ministrów. Prezydent Miasta zachował się zgodnie
z przepisami niestety Rada Miasta z jakieś nieznanej mu przyczyny była temu
przeciwna. Jego zdaniem nie przyjęcie tej uchwały spowoduje, że Skarbnik Miasta
będzie w kłopocie ponieważ to on odpowiada za finanse gminy i wydatkuje środki
zgodnie z przepisami. Może się zatem okazać, że Skarbnik Miasta nie wypłaci
Prezydentowi Miasta wynagrodzenia. Zatem przedłożony projekt uchwały należy
przyjąć. Postuluje on (podobnie jak na ostatniej sesji) o zmianę w omawianym
projekcie uchwały. Uważa, że wynagrodzenie zasadnicze Prezydenta Miasta powinno
wynosić 4 000 złotych, a nie 5 000 złotych Od 5 lipca nie zmieniło się nic co
zmieniłoby jego pogląd w tej sprawie wyrażony na ostatniej sesji. W jego ocenie
Prezydent Miasta nie rozwiązuje gminnych problemów a to powoduje, że miasto się
nie rozwija.
Poinformował następnie o trudnościach napotkanych przez Komisję Rewizyjną
w postępowaniu kontrolnym nad postępowaniem konkursowym na dyrektora
przedszkola w Kłodnicy np. nie chce się udostępnić kart do tajnego głosowania.
Dlatego składa wniosek o następującej treści:
Zmieniany § 1 ust. 1 otrzymuje brzmienie: wynagrodzenie zasadnicze w wysokości
4.000 zł.

Michał Nowak jako członek ww. zespołu kontrolnego wyraził dezaprobatę do próby
wprowadzenia przez przedmówcę dodatkowego punktu porządku obrad w momencie
kiedy kontrola trwa i nie jest zakończona. Zwrócił następnie uwagę, że działania rządu
zmierzają do przekształcenia samorządu, Rady Miasta w Powiatowe Rady Narodowe,
czyli w organ który nie ma żadnych kompetencji. Uważa, że kwestia ograniczania
uprawnień samorządu powinna być bardzo ważnym punktem tego co nas czeka.
Zaapelował o walkę o niezależność samorządu.

Ryszard Masalski podkreślił, że działalność samorządu jest jawna. Działalność
Komisji Rewizyjnej także jest jawna i na każdym etapie postępowania wszystko może
być dostępne i upublicznione. Uważa, że na każdym etapie mieszkańcy i radni mogą
się dowiadywać o tym co się dzieje i w jakim kierunku zmierzają przemyślania
poszczególnych członków komisji.

Po stwierdzeniu, że nikt nie zgłasza się do dyskusji, prowadząca obrady poddał pod
głosowanie wniosek radnego Ryszarda Masalskiego w sprawie zmiany wynagrodzenia
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zasadniczego Prezydenta Miasta Kędzierzyn-Koźle Sabiny Nowosielskiej z kwoty 5
tysięcy złotych na kwotę 4 tysięcy złotych.

Wyniki głosowania
ZA: 1, PRZECIW: 11, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 1, BRAK GŁOSU: 1, NIEOBECNI: 9

Wyniki imienne:
ZA (1)
Ryszard Masalski
PRZECIW (11)
Sylwia Artuna, Ewa Czubek, Katarzyna Dysarz, Andrzej Kopacki, Halina Mińczuk,
Michał Nowak, Adam Oczoś, Rafał Olejnik, Witold Rusak, Tomasz Scheller, Elżbieta
Setnicka
WSTRZYMUJĘ SIĘ (1)
Grzegorz Mateja
BRAK GŁOSU (1)
Grażyna Radka
NIEOBECNI (9)
Agnieszka Iłowska, Andrzej Kopeć, Beata Łobodzińska, Hubert Majnusz, Dorota
Mrówka, Ewa Odulińska, Przemysław Pawlik, Adam Sadłowski, Dorota Zasłonka

Wiceprzewodnicząca Rady Miasta Ewa Czubek poinformowała, że wniosek nie został
przyjęty. Następnie poddała pod głosowanie projekt uchwały zmieniającej uchwałę
w sprawie ustalenia wynagrodzenia Prezydenta Miasta Kędzierzyn-Koźle Sabiny
Nowosielskiej.

Wyniki głosowania
ZA: 7, PRZECIW: 2, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 4, BRAK GŁOSU: 1, NIEOBECNI: 9

Wyniki imienne:
ZA (7)
Sylwia Artuna, Andrzej Kopacki, Ryszard Masalski, Grzegorz Mateja, Halina
Mińczuk, Rafał Olejnik, Elżbieta Setnicka
PRZECIW (2)
Ewa Czubek, Grażyna Radka
WSTRZYMUJĘ SIĘ (4)
Katarzyna Dysarz, Adam Oczoś, Witold Rusak, Tomasz Scheller
BRAK GŁOSU (1)
Michał Nowak
NIEOBECNI (9)
Agnieszka Iłowska, Andrzej Kopeć, Beata Łobodzińska, Hubert Majnusz, Dorota
Mrówka, Ewa Odulińska, Przemysław Pawlik, Adam Sadłowski, Dorota Zasłonka
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Wiceprzewodnicząca Rady Miasta stwierdził, że uchwała została podjęta.

Uchwała Nr LX/568/18
Rady Miasta Kędzierzyn-Koźle

z dnia 23 lipca 2018 r.

w zmieniająca uchwałę w sprawie ustalenia wynagrodzenia Prezydenta
Miasta Kędzierzyn-Koźle Sabiny Nowosielskiej

(tekst uchwały stanowi załącznik do niniejszego protokołu)

2) Podjęcie uchwały w sprawie zmian w budżecie miasta na rok 2018 wraz
z autopoprawką;

Skarbnik Miasta Joanna Hariasz przedstawiła wprowadzone zmiany w budżecie
miasta na rok 2018.

Sabina Nowosielska poinformowała o wprowadzonym zadaniu wykonania
modernizacji przejścia dla pieszych w ciągu ulicy Ignacego Łukasiewicza. Wyjaśniła
na czym polega inteligentne przejście dla pieszych które jest całkowicie bezpieczne
dla uczestników ruchu, tj. w momencie wejścia na przejście, przejście zostaje
oświetlone. Na to zadanie gmina otrzymała dofinansowanie od Wojewody
w wysokości 99 %. Chcieliby sprawdzić jak działa takie przejście dla pieszych na
ulicy Ignacego Łukasiewicza a następnie chcieliby znaleźć inne przejścia które
spowodują poprawę bezpieczeństwa pieszych. Dofinansowanie to obejmuje również
odpowiednią warstwę hamującą przed przejściem dla pieszych, która powoduje
skrócenie linii hamowania.

Ewa Czubek spytała się czy ww. przejście jest najbardziej niebezpieczne.
Zaproponowała aby ww. wykonać przy szkole.

Sabina Nowosielska zaproponowała aby w pierwszej kolejności zrobić to przejście we
wskazanym wyżej miejscu.

Grażyna Radka zwróciła uwagę na niebezpieczeństwo związane z przejściem dla
pieszych przy ul. Ignacego Łukasiewicza. Uważa, że jest to bardzo dobre miejsce na
ww. projekt.

Michał Nowak potwierdził, że jest to bardzo dobre miejsce na testowanie takiego
przejścia. Spytał się następnie o Dni Twierdzy oraz o Festiwal Mikołaja z Koźla,
tj. czy w tym roku będą te dwie imprezy.

Wojciech Jagiełło potwierdził, że będą ww. imprezy będą organizowane w tym roku.
Festiwal Mikołaja z Koźla będzie realizowany jednak nie w takiej formule jak w roku
ubiegłym. Będzie realizowany jako festiwal muzyczny.
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Rafał Olejnik zaapelował o inteligentne przejście dla pieszych na obwodnicy.

Po stwierdzeniu, że nikt nie zgłasza się do dyskusji, wiceprzewodnicząca Rady Miasta
Ewa Czubek poddała pod głosowanie projekt uchwały w sprawie zmian w budżecie
miasta na rok 2018 wraz z autopoprawką.

Wyniki głosowania
ZA: 13, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 1, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 9

Wyniki imienne:
ZA (13)
Sylwia Artuna, Ewa Czubek, Katarzyna Dysarz, Andrzej Kopacki, Ryszard Masalski,
Halina Mińczuk, Michał Nowak, Adam Oczoś, Rafał Olejnik, Grażyna Radka, Witold
Rusak, Tomasz Scheller, Elżbieta Setnicka
WSTRZYMUJĘ SIĘ (1)
Grzegorz Mateja
NIEOBECNI (9)
Agnieszka Iłowska, Andrzej Kopeć, Beata Łobodzińska, Hubert Majnusz, Dorota
Mrówka, Ewa Odulińska, Przemysław Pawlik, Adam Sadłowski, Dorota Zasłonka

Wiceprzewodnicząca Rady Miasta Ewa Czubek stwierdziła, że uchwała została
podjęta.

Uchwała Nr LX/569/18
Rady Miasta Kędzierzyn-Koźle

z dnia 23 lipca 2018 r.

w sprawie zmian w budżecie miasta na rok 2018
(tekst uchwały stanowi załącznik do niniejszego protokołu)

3) Podjęcie uchwały zmieniającej uchwałę w sprawie uchwalenia wieloletniej
prognozy finansowej na lata 2018-2032;

Joanna Hariasz wyjaśniła, że zmiany w wieloletniej prognozie finansowej wnikają ze
zmian w budżecie miast oraz ze zmian wynikających z zarządzenia Prezydenta Miasta
(z czerwca i lipca br.). Jest to dostosowanie zadań ujętych w załączniku nr 2 do zmian
wprowadzonych zarządzeniami. Wydatki majątkowe na stronie drugiej uzasadnienia
wynikają z przenoszenia środków z niektórych zadań na inne zadania aby dostosować
załącznik nr 2 WPF do uchwały budżetowej. Są to zmiany w limitach na zadaniach
wymienionych na stronie 2 uzasadnienia.

Ryszard Masalski poinformował, że będzie przeciwko ww. projektowi uchwały
ponieważ nie widzi żadnych działań oddłużających miasto.

Wiceprzewodnicząca Rady Miasta Ewa Czubek poddała pod głosowanie projekt
uchwały zmieniającej uchwałę w sprawie uchwalenia wieloletniej prognozy
finansowej na lata 2018-2032.
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Wyniki głosowania
ZA: 11, PRZECIW: 1, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 2, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 9

Wyniki imienne:
ZA (11)
Sylwia Artuna, Ewa Czubek, Katarzyna Dysarz, Andrzej Kopacki, Halina Mińczuk,
Michał Nowak, Adam Oczoś, Rafał Olejnik, Witold Rusak, Tomasz Scheller, Elżbieta
Setnicka
PRZECIW (1)
Ryszard Masalski
WSTRZYMUJĘ SIĘ (2)
Grzegorz Mateja, Grażyna Radka
NIEOBECNI (9)
Agnieszka Iłowska, Andrzej Kopeć, Beata Łobodzińska, Hubert Majnusz, Dorota
Mrówka, Ewa Odulińska, Przemysław Pawlik, Adam Sadłowski, Dorota Zasłonka

Wiceprzewodnicząca Rady Miasta Ewa Czubek stwierdziła, że uchwała została
podjęta.

Uchwała Nr LX/570/18
Rady Miasta Kędzierzyn-Koźle

z dnia 23 lipca 2018 r.

zmieniająca uchwałę w sprawie uchwalenia wieloletniej prognozy finansowej
na lata 2018-2032

(tekst uchwały stanowi załącznik do niniejszego protokołu)

4) Podjęcie uchwały zmieniającej uchwałę w sprawie udzielenia pomocy
rzeczowej Powiatowi Kędzierzyńsko-Kozielskiemu.

Po stwierdzeniu, że nikt nie zgłasza się do dyskusji, wiceprzewodnicząca Rady Miasta
Ewa Czubek poddała pod głosowanie ww. projekt uchwały.

Wyniki głosowania
ZA: 12, PRZECIW: 1, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 1, NIEOBECNI: 9

Wyniki imienne:
ZA (12)
Sylwia Artuna, Ewa Czubek, Katarzyna Dysarz, Andrzej Kopacki, Ryszard Masalski,
Grzegorz Mateja, Halina Mińczuk, Michał Nowak, Adam Oczoś, Witold Rusak, Tomasz
Scheller, Elżbieta Setnicka
PRZECIW (1)
Rafał Olejnik
BRAK GŁOSU (1)
Grażyna Radka
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NIEOBECNI (9)
Agnieszka Iłowska, Andrzej Kopeć, Beata Łobodzińska, Hubert Majnusz, Dorota Mrówka,
Ewa Odulińska, Przemysław Pawlik, Adam Sadłowski, Dorota Zasłonka

W trakcie głosowania radny Rafał Olejnik zgłosił, iż błędnie udzielił głosu w trakcie
głosowania.

Wiceprzewodnicząca Rady Miasta Ewa Czubek stwierdziła, że uchwała została
podjęta.

Uchwała Nr LX/571/18
Rady Miasta Kędzierzyn-Koźle

z dnia 23 lipca 2018 r.

zmieniająca uchwałę w sprawie udzielenia pomocy rzeczowej Powiatowi
Kędzierzyńsko-Kozielskiemu

(tekst uchwały stanowi załącznik do niniejszego protokołu)

Ad 3.
W związku z wyczerpaniem porządku obrad sesji wiceprzewodnicząca Rady Miasta
Ewa Czubek zamknęła LX sesję Rady Miasta Kędzierzyn-Koźle.

Wiceprzewodnicząca obrad
Ewa Czubek

Sesja zakończyła się o godz. 16:45.
Protokołowała Agnieszka Szykuła


